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1. Verslag vergadering 10 december 2014 
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

2. Toelichting / vragen raadsvoorstel regionaal beleidskader 
De gestelde vragen zijn in normaal lettertype aangegeven. De gegeven antwoorden zijn gecursiveerd. 
Vragen naar aanleiding van het regionaal beleidskader 
Gevraagd wordt naar de doelen en ambities (p7 van het beleidskader). Hier wordt het opereren binnen de 
financiële kaders in gemist. Deze komen wel aan de orde op pagina 73 - maar dit zou meer prominent in de 
doelstelling opgenomen kunnen worden. 
De financiële taakstelling is zeker een doel. Voor preventie zijn de budgetten taakstellend. Voor de te verlenen 
zorg is sprake van open einde regelingen. Er zijn afspraken gemaakt om de ontwikkeling van de uitgaven goed te 
monitoren. 
 
Op pagina 18 is sprake van een passend lokaal aanbod. Wat is dit? 
Dit moet een aandachtspunt zijn om ook mee te nemen in de interviews die georganiseerd worden.  
 
Op pagina 20 en 25 is sprake van de rol van de huisarts. De heer De Vries spreekt hier zijn zorgen over uit.  
 
Op pagina 27 is aangegeven dat het onderwijsveld op regionaal niveau is georganiseerd. 
Voor passend onderwijs zijn er grotere samenwerkingsverbanden (Tilburg e.o. en Langstraat). Lokaal blijft er het 
op overeenstemming gerichte overleg met de schoolbesturen.  
 
Op pagina 30 staat dat de frontlijnmedewerker, specialistische hulp en Kinderbescherming worden 
ingeschakeld. Wat is hier de noodzaak van? Het moet niet zo zijn dat er 3 mensen aanspreekbaar zijn. 
Als het in Goirle eenvoudiger kan, dan wordt het eenvoudiger georganiseerd. In dit geval gaat het om het 
gedwongen kader. Alleen met tussenkomst van de Raad voor de Kinderbescherming kan deze hulp worden 
verleend. 
 
Op pagina 33 is sprake van de afbouw van het bureau Jeugdzorg. Wordt daar nu al mee begonnen? Wordt 
voorzien in de extra kosten? 
Op pagina 34 is meer vermeld over de afbouw van Jeugdzorg. Het standpunt van de gemeenten is dat de 
frictiekosten voor de afbouw niet voor rekening van de gemeente komen. 
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Op pagina 42 is sprake van de mogelijkheid om een beroep te doen op een onafhankelijke vertrouwenspersoon. 
Is hier meer over bekend? 
Deze functie van  onafhankelijke vertrouwenspersoon wordt verder ingevuld in het lokale uitvoeringsplan. 
 
Op pagina 46 is het beleid rond het Persoongebondenbudget (PGB) toegelicht.  Waarom heet dat zo nog, als er 
geen budget wordt toegekend? 
Voldaan moet worden aan de Jeugdwet. Gekozen is voor deze vorm, waarbij mensen niet zelf geld krijgen, maar 
tot een bepaald bedrag gebruik kunnen maken van aanbod bij geregistreerde aanbieders van jeugdzorg. (Te 
denken valt aan een soort vouchers).  
 
Op pagina 55 worden door elkaar de termen "gastgemeente", "gastheer gemeente" en "host gemeente" 
gebruikt. Gepleit wordt voor eenduidig taalgebruik. 
Van deze opmerking wordt kennis genomen. 
 
Raadsvoorstel 
Pagina 3, punt 1 
Hoe maken we de doelen meetbaar? Hoe stellen we de doorlooptijden vast? Wat ga je doen? 
Geconstateerd wordt dat dit goede vragen zijn, waarop nog geen antwoord beschikbaar is. 
 
Pagina 4, punt 6: 
Toewijzing van specialistische hulp: hoe zit dat met één regisseur? 
De frontlijnmedewerker blijft aanspreekpunt / casemanager van het gezin. Dit wordt verder uitgewerkt in het 
lokale beleid. 
 
Pagina 4, punt 7: 
Het mandaat van de frontlijn tot € 3000,-- en beargumenteerde uitzonderingen zijn mogelijk. Wie gaat over die 
uitzonderingen? 
De frontlijn (Het Loket) gaat hier in Goirle over. Toegelicht wordt dat boven de  € 3000,--sprake is van 
specialistische hulp die uit de regionale pot wordt betaald. De gemeente Goirle is op basis van de huidige kosten 
van mening dat dit geen goed bedrag is, omdat uit huidige gegevens van de kosten van trajecten blijkt, dat de 
meeste trajecten meer kosten.  
 
Pagina 4, punt 11 
Hoe wordt het cliëntoordeel georganiseerd? 
Dit moet in het lokale plan verder worden uitgewerkt. 
 
Pagina 5, punt 16 
Gevraagd wordt wat precies onder de inkoop wordt verstaan. Is het een technisch proces? 
Toegelicht wordt dat het gaat om de inkoop van de regionale specialistische hulp. Hiervoor wordt een 
inkooporganisatie ingericht. 
 
Pagina 5, punt 17 
Wat is de filosofie achter het verdelen van het budget? 
Toegelicht wordt dat op basis van ingeschatte verplichtingen 89% nodig is voor de uitvoering van de jeugdhulp. 
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 11%blijft dan over, dat wordt verdeeld over innovatie, risico verzekering en uitvoeringskosten. 
Naar aanleiding van het gesprek worden in de werkgroep de vraag gesteld wat er nu werkelijk gaat 
veranderen? Gevraagd wordt wat nu echt innovatie is. 
De voornaamste verandering of innovatie zal zitten in soms eenvoudig lijkende zaken, doordat de toegang 
laagdrempelig in de gemeente wordt georganiseerd. Bijvoorbeeld door mensen die nu met jeugd bezig zijn, beter 
met elkaar in contact te brengen. Daar worden nu al effecten van gemerkt.  
 
Pagina 5, punt 19 
Gevraagd wordt naar het combinatiemodel verzekering/verrekening 
Dit model wordt nader toegelicht op pagina 70/71 van het regionaal beleidskader. 
 
Pagina 9, punt 15 
De zorg wordt uitgesproken over de wijze waarop de regionale samenwerking is ingebed. Men vraagt zich af of 
de jeugdzorg niet te zwaar is om onder de huidige gemeenschappelijke regeling te leggen. Hierop wordt tijdens 
de commissievergadering teruggekomen, om het college in het standpunt te steunen. De griffier wordt verzocht 
te kijken wat de andere raden hier in de regionale bijeenkomst van hebben gevonden. 
Aanvulling griffier: tijdens de discussie over de stellingen tijdens de regionale bijeenkomst op 18 december is 
ook gebleken dat raadsleden uit andere gemeenten zich zorgen maken over de wijze waarop nu dingen geregeld 
zijn. Daar was de tendens dat er nog te veel zaken onduidelijk zijn. Er is daarbij ook aangedrongen op een goede 
kennisdeling tussen de gemeenteraden in de regio. Het verslag van de regionale avond is hier te vinden. Aan het 
einde van de bijeenkomst zijn stellingen over o.a. samenwerking besproken.  
 
Pagina 9, punt 17 
Gewezen wordt op een afrondingsverschil, waardoor niet op 100% wordt uitgekomen. 
 
Financiële paragraaf (pagina 12/13) 
Wat is "plan B" als er sprake is van een tekort? 
Het is belangrijk om nu goed te blijven monitoren, zodat tijdig kan worden ingegrepen. Een en ander is ook 
opgenomen in de risico-paragraaf. Het is niet verstandig hier apart voor te reserveren, omdat dan het signaal 
wordt afgegeven dat er meer geld beschikbaar is. 
 

3. Terugblik op thema bijeenkomst dinsdag 17 december 
Aangegeven wordt dat de aanpak met de verhalen door K2 als inspirerend is ervaren. Ook de ervaringen van de 
aanwezige vrijwilligers waren belangrijk en leerzaam. 
Geconstateerd is dat de vrijwilligers zelf ook blij waren dat zij hun verhaal kwijt konden. Dit verdient zeker een 
vervolg. 
Wel werd de opkomst erg laag gevonden. Dat heeft mogelijk te maken met de wijze van uitnodiging, het tijdstip 
vlak voor kerst. Dit is een aandachtspunt. 
 

4. Voortgang planning interviews 
De griffier geeft aan dat in verband met het kerstreces er een beperkt aantal afspraken gemaakt is.  
De leden van de werkgroep worden opnieuw benaderd om tijdstippen door te geven waarop zij beschikbaar zijn. 
De acties die tot nu toe hebben vooral contacten opgeleverd met mensen van clientenraden. Soms wonen zij 
niet eens in Goirle. Het is belangrijk om dit uit te breiden. 
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Contacten worden gelegd met: 
CJG 
Maria van den Wildenberg (junior care) 
Wijkagent 
Zorgteams op scholen 
Consultatiebureau (verpleegkundige) 
Stichting Jong 
Amarant 
 
 
Tot slot 
Een volgende bijeenkomst wordt gepland in de week van 10 februari. Daar is dan mogelijkheid om vragen te 
stellen over de lokale nota. 
Ook worden dan mensen van bureau jeugdzorg uitgenodigd om een toelichting te geven op het gedwongen 
kader. Zij worden ook uitgenodigd voor de volgende bijeenkomst. 
Verder wordt aangegeven dat men in de werkgroep erg benieuwd is hoe instelling nu bezig zijn met de 
implementatie van de veranderingen. Geconstateerd wordt dat het goed is om voor een toelichting hierop Lian 
Smits van Kompaan De Bocht uit te nodigen in de commissie. 
 
 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.00 uur. 


